

A. M. Wittfoht

Plastics Technical Dictionary English-German/German-English in three parts

Part 1: Alphabetical Dictionary English-German

Technical terms used in plastics technology and related fields with definitions and illustrations of single terms and detailed alphabetical breakdown of the Illustrated Systematic Groups forming Part 3.

Contains abbreviations and contractions.

Part 2: Alphabetical Dictionary German-English

Technical terms used in plastics technology and related fields with definitions and illustrations of single terms and detailed alphabetical breakdown of the Illustrated Systematic Groups forming Part 3.

Contains abbreviations and contractions.

Part 3: Reference Volume

Illustrated Systematic Groups English-German/German-English
to the Alphabetical Dictionary Parts 1 and 2 with English and German Subject Index

Kunststofftechnisches Wörterbuch

Englisch-Deutsch/Deutsch-Englisch
in drei Teilen

Teil 1: Alphabetisches Wörterbuch Englisch-Deutsch

Fachausdrücke der Kunststofftechnik und deren Grenzgebiete mit Erläuterungen und Illustrationen sowie alphabetischer Aufschlüsselung der in Teil 3 enthaltenen systematischen Illustrierten Sachgruppen.

Enthält Abkürzungen und Kurzwörter.

Teil 2: Alphabetisches Wörterbuch Deutsch-Englisch

Fachausdrücke der Kunststofftechnik und deren Grenzgebiete mit Erläuterungen und Illustrationen sowie alphabetische Aufschlüsselung der in Teil 3 enthaltenen systematischen Illustrierten Sachgruppen.

Enthält Abkürzungen und Kurzwörter.

Teil 3: Systematischer Informationsband

Illustrierte Sachgruppen E-D/D-E

zu den Alphabetischen Wörterbuchteilen 1 und 2 mit englischem und deutschem Sachregister